
 Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia komisie sociálnych vecí a zdravotníctva  

pri MZ mestskej časti Bratislava  -  Záhorská Bystrica zo dňa 10.12.2013 

 

 

 

Prítomní:   Gašpáreková, MUDr. Cingelová, Mgr. Jurčeková,  Kubíková, 

Mišovská, Moková 

Ospravedlnená:           Mgr. Fumačová 

Hostia:                        Ing. Krúpa, starosta 

 

Program:  

1. Žiadosť p. R.L-.o zvýšenie počtu hodín opatrovateľskej služby 

2. Žiadosť n.o. Venia o zvýšenie hodinovej sadzby za poskytovanie OS 

3. Obsadenie pediatrickej ambulancie, informácia 

K bodu č. 1 

                   Žiadosť p. R. L. o zvýšenie počtu hodín opatrovateľskej služby   –  menovaný 

prostredníctvom svojej manželky p. M.L. požiadal z zvýšenie počtu hodín poskytovania 

opatrovateľskej služby z doterajších 8 hodín týždenne na poskytovanie služby denne. Rozsah 

poskytovania OS je podľa rozhodnutia lekára až 12  a viac hodín denne. V zostávajúcom čase 

poskytovala opateru manželovi manželka a počas víkendov pomáhali deti. Žiadosť 

zdôvodňujú tým, že p. L. podstúpila operáciu bedrového kĺbu a min. 6 mesiacov nebude môcť 

pomáhať manželovi tak, ako pred operáciou. 

Stanovisko komisie: 

                                 Komisia po prerokovaní žiadosti navrhuje starostovi mestskej časti 

odsúhlasiť navýšenie počtu hodín opatrovateľskej služby p. R. L. na 6 hodín denne počas 

nasledovného polroka t.j. od 16.12.2013 do 16.6.2014. Po  uplynutí uvedenej doby komisia 

opätovne prehodnotí stav v rodine. 

Hlasovanie: 

Za 6 

 

K bodu č. 2 

                 Venia, nezisková organizácia poskytujúca opatrovateľskú službu klientom zo 

Záhorskej Bystrice – požiadala o zvýšenie ceny za hodinu poskytovanej opatrovateľskej 

služby  zo sumy 4,75 € na sumu 5,50 €. Ako dôvod uviedli, že cena za poskytované služby sa 

nezvýšila od roku 2010, kedy bola uzatvorená zmluva medzi MČ B – ZB a n.o. Venia. 

Minimálna mzda bola od tejto doby zvýšená 3 krát. 

Tajomníčka komisie informovala, že mestská časť oslovia druhý subjekt, ktorý poskytuje OS 

v Záhorskej Bystrici t.j. Neziskovú organizáciu opatrovateľka. Konateľka NO pani Irina 

Poláková bola ochotná prevziať všetkých klientov n.o.Venia (3) za doterajšiu cenu 4,75/hod. 

Po oznámení vyššie uvedeného stanoviska a po osobnom rozhovore riaditeľky n.o. Venia  so 

starostom MČ B – ZB, n.o. Venia netrvá na zvýšení ceny a naďalej bude poskytovať 

opatrovateľskú službu  za doterajšie sadzby. 

Stanovisko komisie: 

                                 Komisia zobrala informáciu na vedomie. 

                                

Hlasovanie:  

Za 6 
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K bodu č. 3 

                   Obsadenie pediatrickej ambulancie v zdravotnom stredisku – komisia na 

zasadnutí v novembri 2013 poverila tajomníčku komisie, aby zistila možnosť spojenia 

pediatrického zdravotníckeho obvodu Záhorskej Bystrice a obce Marianka,  aby sa zvýšil  

počet detských pacientov. Tajomníčka komisie informovala o zistenom stave.  

Obec Marianka patrí do zdravotníckeho obvodu mesta Stupava. Na obecný úrad 

neprichádzajú žiadne sťažnosti ani požiadavky na zlepšenie zdravotníckych služieb, takže 

obec Marianka sa v najbližšej dobe nebude možnosťou spojenia do jedného zdravotníckeho 

obvodu so Záhorskou Bystricou zaoberať.  

Prítomný starosta Ing. Krúpa poinformoval komisiu o tom, že o prenájom detskej ambulancie 

prejavil záujem MUDr. Csáder. V súčasnosti má vybavenú licenciu, 17.12. rozhodne miestne 

zastupiteľstvo o prenájme ambulancie a od 1.1.2014 by mohol začať ordinovať. 

Stanovisko  komisie:  

                                 Komisia zobrala informáciu tajomníčky komisie a starostu mestskej časti 

na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za 6 

 

 

                                              

 

Božena Kubíková                    Martina Gašpáreková 

Tajomníčka komisie                                                                  Predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


